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Przewodnicząca 

Rady Miasta 

 

 

 

 

Interpelacja 

 

 

W imieniu mieszkańców zwracam się aby wyasygnować środki pieniężne na zakup urządzenia 

poprawiającego transmisję obrad sesji rady miasta. 

Mieszkańcy przekazują że jest bardzo zła jakość i brak zrozumienia w odbiorze głosu. 

 

Proszę o odpowiedź na piśmie 

 

 

 

 

Jarosław Machura 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


